
REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE, I 

GRUNDEJERFORNINGEN LODSHAVEN 

AFHOLDT DEN 24.05.2011, KL. 19.30. 
 

 

Mødet indkaldt, pr. mail, den  21.05.2011, af Lone. 

I mødet deltog Lone, Flemming og Frank. 

Afbud fra Charlotte og Ellen. 

På mødet var følgende punkter, på dagordenen: 

1. Cykelskur. 

2. Gartneren. 

3. Evt. 

 

Punkt 1: Cykelskur. 

Det nye cykelskur blev besigtiget. Der var udbredt tilfredshed med, at det er 

færdigbygget, og det passer ind i området. Det mangler at blive malet rødt. 

Det kan vente til næste år, men træværket skal have grundmaling i år, og helst i 

sensommeren, hvor det tørt. 

Derefter blev udbuddet af cykelstativer drøft, og efter en kort drøftelse, faldt 

valget på model 13 E, fra de brochurer, som Lone havde fremsendt tidligere. 

Charlotte og Ellen havde tilkendegivet, at de også fandt denne model god. 

Prisen er 4700,00 kr. + moms, og Lone bestiller det ønskede cykelstativ, snarest. 

Punkt 2 : Gartneren. 

Der er lidt utilfredshed med gartneren.  

Lone afholdte møde, med den gartner, der skulle passe vort område, og 

gennemgik de ting, der trænger til at blive ordnet. Efter gennemgangen 

meddelte gartneren, at på grund af omrokering i gartnerfirmaet, blev det ikke 

hende, der kom fremover. 

Lone sendte så mail, til gartnerfirmaet, og bad om en forklaring og efterlyste 

En plan, for fremtiden. Mailen er ikke besvaret, selvom den var fremsendt nogle 

dage forinden. Lone vil rykke for svar, og emnet drøftes, på førstkommende 

bestyrelsesmøde, den 21. juni.  

Punkt 3 : Evt. 

Der var ingen emner, under dette punkt. 

Mødet slut l kl. 19,50.  

Referent : Frank 

   


